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متن پرسش

سلام علیکم.به نظره شما گوش کردن به نوحه هایی که الان مداحان کشور میخوانند.حال به هر

سبکی.انسان را از عرفان حقیقی دور میکند یا نه؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: فکر نمی کنم. به نظر بنده امثال آقای حامد زمانی با کار خود به ساحتی زنده

و متعالی اشاره دارد. موفق باشید


